
                                       ACTA JUNTA DE L’AFA _ ESCOLA MAS MARIA 

 

DATA: 16/01/2025          LLOC/MITJÀ: VIDEOCONFERÈNCIA ZOOM   HORA: 21.30h 

 

Assistents: Elina Desylla (presidenta), Hector Sampedro (tresorer), Anouk D. (Comissió Comunicació), 

Rosa S. (Comissió Educació i Equipaments), Diana P. (Comissió Extraescolars), Anna R. (Comissió 

Famílies Nouvingudes). 

 

 

PRESIDENTA- Elina D. 

Inicia la reunió l'Elina, com a presidenta, parlant de la necessitat de tenir vice-president/a dins de la 

junta directiva. La presidenta té una situació personal complicada hi ha hagut de connectar-se a la 

junta des de Grècia. 

Es planteja a la junta proposar un altre horari/dia per les reunions de junta a causa de la baixa 

assistència i així aconseguir major participació. També obrir les convocatòries a tots els membres de 

les comissions. Si s’ha de votar alguna cosa garantir que només sigui un membre de cada comissió. 

La revisió dels estatuts s’ha programat la primera reunió durant el mes de febrer. 

En relació amb el llibre de socis, la Presidenta contacta amb l’AFFAC. La secretària està elaborant el 

comunicat per recollir les dades que s’han d’incloure en el llibre de socis.   

La presidenta proposa un sopar d’equip AFA amb una activitat per tal de fer germanor. Es farà 

enquesta al grup de comissions. 

 

SECRETÀRIA- Cris no pot assistir. Es tracten els temes que s’han deixat anotats. 

Es demana que hi hagi una persona que la substitueixi recollint la informació per fer les actes quan 

ella no hi sigui per motius d’horaris de feina. No surten voluntàries. La Rosa se n’encarrega en 

aquesta ocasió. 

Hi ha dificultats en la correspondència de mails amb la coordinadora de menjador (sistematitzar que 

els reenviaments han de ser “responder a todos”).   

Resta pendent fer una reunió amb la coordinadora per clarificar la manera de funcionar amb els 

mails de les famílies. 

 

TRESORERIA- Héctor S 

El tresorer presenta els moviments de l’últim mes, i com van els comptes en relació amb el que 

estava pressupostat avui dia.  

S’acorda que el tresorer enviarà cada mes l’estat dels comptes a totes les comis. 

Continua pendent la firma digital. Es gestionarà amb l’antiga presidenta (Chio) per obtenir el 

certificat Digital. 

Ja s’han enviat els documents al banc per obtenir l’accés als comptes i els moviments bancaris. S’han 

reclamat les despeses bancaris que haurien de ser 0 i els continuen cobrant cada vegada. 

La presidenta ha de parlar amb les altres presidentes AFAs de Cabrils per efectuar 1 sol pagament per 

cada ponent de les xerrades trimestrals i, valorar si posteriorment es fan factures per cada AFA o si 

cada AFA s’encarrega trimestralment d’una xerrada/ponent/pagament tot i que es consensuïn els 

temes i la participació sigui oberta entre els 3 centres educatius del poble.  

 

COMISSIÓ EXTRAESCOLARS -  Diana P. 



S’expliquen les visites a les diferents activitats extraescolars. S’han visitat totes les extraescolars, 

funcionen bé, però es valora que potser són massa bàsiques. Karate i robòtica sembla que són les 

que estan millor. Es decideix esperar a l’enquesta a les famílies abans de parlar-ho amb Naifar. 

L’enquesta ja està preparada. Es valora enviar les conclusions dels resultats a les famílies. 

Ja s’està pensant en les propostes d'activitats pel nou curs (2025-2026). Des de la comissió es vol 

demanar idees a les famílies via mail/insta. Una de les noves propostes pel próxim curs podria ser 

"club de lectura". 

Els següents passos a la comissió són: reunir-se amb AFA Olivera, Naïfar i equip directiu de l’escola. El 

curs vinent les extraescolars de l’Olivera i del Mas Maria serà conjunta. Resta pendent també una 

reunió amb l’Olivera després de les enquestes a les famílies per tenir propostes. 

La vocal ha recopilat tota la info de la que disposem dels monitors i de les activitats en un excel i 

s’han demanat aclariments al responsable de Naifar. 

S’acorda tractar el tema dels monitors (info recopilada) a la reunió trimestral. 

Cal fer esmenes al contracte de Naïfar. Per exemple, la titulació per realitzar extraescolars és de 

l’especialitat de la qual realitzen l’extraescolar i no pas la de monitor de lleure. 

 

COMISSIÓ EQUIPAMENTS - Rosa S. 

Es comparteix i aprova el text en junta per enviar per mail/TPV sobre les necessitats de persones 

voluntàries a l'AFA i el formulari per postular-se. 

S’informa que s’eliminarà el grup de whatsapp de voluntariat (després d’enviar el mail de voluntariat 

explicant el nou funcionament per tal de respectar la protecció de dades). 

Es fa retorn a la junta que pel Banc d'experts on l'escola va enviar mail perquè es presentessin 

famílies voluntàries per fer xerrades: només s'ha presentat una persona. Pendent concretar àmbit i 

currículum. Igualment, es tornaran a demanar voluntaris dins del formulari de voluntariat. 

En relació amb els horts urbans, s’ha enviat nova proposta a l'escola i estem a l'espera de resposta 

quan equip directiu ho traspassi a la reunió de cicle. 

Pel que fa al tobogan, ens han enviat diferents pressupostos, però no acaben d'encaixar amb les 

expectatives de tobogan/rampa que tenim a la comissió. Hem enviat una nova proposta de tobogan 

metàl·lic i rampa de fustes amb corda per escalar. Una empresa ha enviat un pressupost totalment 

inasequible. Una altra té pendent la segona visita a l'escola per ajustar pressupost a la proposta de la 

comissió. Restem pendents de notícies per part de l'escola. 

Es decideix que quan tinguem una proposta tancada de tobogan es convocarà assemblea 

extraordinària per aprovar l’acta anterior i votar entre els assistents el nou model de tobogan i també 

el nou pressupost. 

 

COMISSIÓ COMUNICACIÓ- Anouk D. 

Actualment, no poden fer front a tot el que han de gestionar. S’ha demanat reforç per l’equip de 

comunicació. 

S’han preparat diverses publicacions i estan programades. 

S’acorda que abans de publicar es passin les publicacions pel grup de junta i des d’allà es traspassi a 

altres comissions si cal per fer aportacions.  

La comissió disposa d’un calendari de publicacions previstes, resta pendent que es comparteixi amb 

els membres de la junta. 

 

COMISSIÓ FAMÍLIES NOUVINGUDES- Anna R. 

Aquesta setmana ens hem coordinat amb c.menjador i c.extraescolars i hem valorat que és millor fer 

l'enquesta de nouvingudes separada de la de menjador i extraescolars. D'aquesta manera creiem que 

les famílies respondran amb més atenció. 



S’acorda fer l’enquesta a les famílies noves ja la setmana vinent perquè puguin contestar amb més 

consciència. La setmana següent s’enviarà el formulari de menjador i extraescolars. S'acorda 

enviar-ho per whats i per TPV per garantir la participació. S’informarà a l’equip directiu del contingut 

de l’enquesta abans d’enviar-la. 

En relació amb les Portes obertes encara està pendent de confirmar la data. L'any passat es va fer 

l'últim cap de setmana de febrer. S'acorda participació de la comissió de famílies nouvingudes i de la 

Elina com a presidenta de l’AFA a la sessió de portes obertes de l’escola. 

 

COMISSIÓ MENJADOR- Elina D. 

El procés de recerca de noves empreses de menjador continua. S'han rebut moltes propostes i ara cal 

crear puntuació per cada àmbit i descartar-ne fins a presentar-ne un nombre més reduït a la comissió 

mixta de menjador. La pròxima reunió de comissió mixta serà el 5/2, allà s’establiran els criteris de 

valoració de les empreses.  

També s’estan preparant les   visites de famílies durant el mes de febrer (consensuat amb la 

coordinadora de menjador). Cal fer comunicat, enviar a l'escola i organitzar els grups de visita a 

través de formulari. 

L’enquesta conjunta entre menjador i extraescolars està previst que s’enviï a finals de gener. 

 

COMISSIÓ SOSTENIBILITAT- Elina D. 

Està participant en la definició dels criteris de sostenibilitat del menjador. 

 

COMISSIÓ D'EDUCACIÓ - Rosa 

Es presentarà l’activitat de Mindfulness al Consell Escolar al dia 29 de gener amb possibilitat de 

presentar-la amb més profunditat un dia a l'equip directiu. 

 

COMISSIÓ FESTES – Irene no pot assistir. Es tracten els temes que s’han deixat anotats. 

La setmana que ve hi ha prevista reunió amb l’escola Olivera per començar a plantejar el carnaval. 

 

COMISSIÓ CULTURES - Lali no pot assistir. Es tracten els temes que s’han deixat anotats. 

Cultures comença la setmana vinent. Necessiten més membres interessats en la comissió perquè ara 

mateix són molt poques. 

Equipaments pren nota per afegir-ho a les necessitats del formulari per captar voluntariat. 

 

COMISSIÓ BIBLIOTECA- Mariana no pot assistir. Es tracten els temes que s’han deixat anotats. 

No hi ha novetats, s’està intentant encarar la comissió al nou funcionament de la biblioteca, el nou 

contacontes a l’hora del pati, etc.  

 

A les 23:15h es dona per finalitzada aquesta reunió i s'estén aquesta acta amb el vistiplau de la 

presidenta. 

 

Elina Desylla 

Presidenta 


